

I. Basisbarema

Categorie	minimum loon	verh.
1 : Categorie I	17,398	0,164
2 : Categorie II	18,549	0,175
3 : Categorie III	19,725	0,186
4 : Categorie IV	20,937	0,197
5 : Categorie IA	18,264	0,172
6 : Categorie IIA	19,473	0,183

II. Lager leidinggevend personeel

Categorie	minimum loon	verh.
7 : Meestergast	25,124	0,236
8 : Ploegbaas A	21,698	0,205
9 : Ploegbaas B	23,031	0,217

III. Jonge arbeiders onderworpen aan de deeltijdse leerplicht

Leeftijd	%	minimum loon
15 jaar	54	9,395
15,5 jaar	59	10,265
16 jaar	64	11,135
16,5 jaar	74	12,875
17 jaar	84	14,614
17,5 jaar	94	16,354

18 jaar: 100 % van het loon van de arbeider behorend tot categorie I

IV. Studentenbarema

Vanaf 1 juli 2023 : Het sectorakkoord 2023-2024 voorziet dat vanaf 1 juli 2023 het specifieke studentenbarema wordt afgeschaft. Vanaf deze datum wordt het minimum uurloon voor de studenten die tewerkgesteld zijn in het kader van een overeenkomst voor studenten, bedoeld bij titel VII van de wet 3 juli 1978 op de arbeidsovereenkomsten, vastgesteld op het uurloon van cat. I.

Opmerking

In onze sectorale documentatie (Hfdst. 0402) vindt u de laatste bedragen van toepassing in verband met vergoedingen voor kost en huisvesting.